
 

Technische/informatieve vragen over lopende agendapunten 
100809 

 

 

 Datum 

 

17 november 2016 

Steller vragen 

 

Rik Riphagen 

Over agendapunt 

 

M&S agenda 24-11 informatie brief 121 

Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen* schriftelijk/mondeling te beantwoorden: 
 

Inleiding: 
mbt de informatie brief 121 Voortgang renovatie sportvelden;  
 
Onze vragen hierover zijn de volgende: 

1) Voor het verplaatsen van het kunstgrasveld van Voorschoten 97 moeten meerkosten 
worden gemaakt.  

 
- Waarom is het verplaatsen van het veld nodig?  

Het verplaatsen van het veld is niet noodzakelijk, maar wel zeer wenselijk. Omdat een 

veld wordt neergelegd voor 30 jaar, ontstond er nu een kans om het veld te 
verschuiven en de situatie met ontsluiting, bruikbaarheid kantine e.d. fors te 

verbeteren. Daarnaast wordt door het verwijderen van de bomen ter plekke voorkomen 
dat er niet nog meer schade ontstaat aan veld 2, door omhoog groeiende wortels. Iets 
waar de gemeente voor verantwoordelijk is. 

Door het verplaatsen van het veld ontstaan er meer mogelijkheden om over enkele 

jaren nieuwbouw van een kantine en kleedkamer uit te voeren. Het is dus voor het 
sportpark vooral een toekomstgerichte oplossing. De bruikbaarheid van het sportpark 
over de jaren heen wordt erdoor vergroot. 

 
- Wat is de omvang van de meerkosten?  

De totale kostenraming besloeg tussen de 110.000 en 130.000 euro. De gemeente 
betaalt hier maximaal 50.000 euro aan. 

 
- Waarom betaalt de gemeente hier aan bij?  

Omdat een deel van de kosten sowieso voor rekening van de gemeente waren, als 
gevolg van de schade van boomwortels aan het pad bij veld 2 en een oplossing voor het 

voorkomen van schade in het vervolg aan veld 2. 

 
- Wordt hier een apart krediet voor aangevraagd?  

Doordat de aanbesteding mee viel, was voor meerkosten van het verplaatsen van het 

veld  ruimte binnen het budget en is ingestoken op deze verplaatsing. Voor deze keuze 
hoeft dus geen extra krediet aangevraagd te worden.  

Inmiddels is door de discussie rondom het toepassen van rubbergranulaat de financiële 

wel verder onder druk komen te staan. Dit betekent echter nog steeds niet het 
aanvragen van aanvullend krediet aan de raad. Als het toepassen van rubbergranulaat 
niet meer mogelijk blijkt en er gekozen moet worden voor het toepassen van kurk, dan 
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zijn hier meerkosten aan verbonden. Het benutten van het nog resterende deel van de 

renovatie van de hockeyvelden voor het voetbalveld is dan een mogelijkheid, om 
dekking te vinden voor deze meerkosten. De wethouder heeft dit tijdens de 
begrotingsbehandeling ook aan de raad medegedeeld. 

 
- Op welke datum is bekend dat verplaatsing nodig is? 

De keuze voor verplaatsing is al definitief gemaakt en de werkzaamheden zijn 

overeenkomstig gestart. Het verplaatsen was het idee van enkele (bestuurs)leden van 
Voorschoten 97. De ledenvergadering van Voorschoten97 heeft hier ook mee 

ingestemd, omdat dit een contributieverhoging van de leden tot het gevolg heeft. 
Vanwege de eerder genoemde argumenten voor verplaatsing, heeft het college hier ook 
mee ingestemd. 

 
- Zijn hier nog consequenties voor de omgeving: verplaatsen terras, verwijderen groen, 
struiken of bomen aan verbonden.  

De werkzaamheden vinden plaats binnen het terrein van Voorschoten 97. Daarbuiten 

vinden geen veranderingen plaats. Het terras wordt uitgebreid en de aardenwal met 
bomen tussen veld 1 en 2 verwijderd. De zone tussen veld 1 en 2 wordt als breed 
wandelpad ingericht, zodat ook de calamiteitendiensten deze route kunnen gebruiken. 

2) Voor de MHC Forescate moeten er meerkosten worden gemaakt voor een waterveld ipv 
een zandveld.  

 
- Voor welk type veld is oorspronkelijk budget verleend?   

De gemeenteraad heeft een krediet verleend voor de renovatie van 3 hockeyvelden bij 
MHC Forescate. Daarbij zijn geen specificaties meegegeven. Bij de gesprekken tussen 

de gemeente en MHC Forescate is het één op één vervangen wel als uitgangspunt 
genomen. 

Omdat de stichting de kosten voor de toplaag voor haar rekening neemt, betreffen de 
meerkosten niet de toplaag, maar de onderlaag; deze is anders voor een waterveld en 

een zandveld. De gemeente draagt, op basis van de contractuele afspraken, de kosten 
voor de onderlaag. 

 
- Waarom is dit waterveld nodig?  

Dit waterveld is niet noodzakelijk, maar wederom wel zeer wenselijk. De ontwikkelingen 

in de hockeysport staan niet stil en de sport ontwikkelt zich veel meer naar een 
snelheidssport, die in deze tijd vraagt om een waterveld. Het spelen en trainen hierop is 
dan ook van belang om veel ervaring op te kunnen doen, voor de wedstrijden, uit en 
thuis. 

 
- Wat is de omvang van de meerkosten? 

 

De omvang van de meerkosten is niet precies te bepalen. Wat wel en niet tot de 
onderlaag behoort in deze situatie is enigszins arbitrair. De kosten bedroegen in totaal 
ongeveer 100.000 euro. Ook waren er kosten waarvan niet geheel duidelijk gedefinieerd 
was in het contract voor wie de kosten zouden zijn.  
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- Waarom betaalt de gemeente hier aan bij? Welke bijdrage levert MHC Forescate? 

Omdat een deel van de kosten niet was toe te wijzen aan 1 partij en er sowieso een 

deal gemaakt moest worden over de kosten, is ervoor gekozen dat MHC Forescate 
(lees: de exploitant, de stichting SBSSA) en de gemeente de kosten “fifty-fifty” dragen. 
 

3) In mei jl. heeft de raad een krediet beschikbaar gesteld voor de renovatie van de 
sportvelden. Passen de meerkosten binnen het beschikbare krediet?  

Ja. De raad heeft in mei van dit jaar een totaal krediet beschikbaar gesteld van 

1.117.000 euro voor de renovatie van de sportvelden bij MHC Forescate, HVV 70 en 
Voorschoten 97. De bovengenoemde kosten voor het extra waterveld, de verschuiving 
van het voetbalveld en de eventuele meerkosten voor het toepassen van kurk in plaats 
van rubber op het hoofdveld, passen binnen dit totaalkrediet van 1.117.000 euro. Zelfs 
de onvoorziene kosten van het asbestonderzoek passen binnen het totaalbudget. Door 
stevig te onderhandelen met de aannemers, kritisch te zijn ten aanzien van 
kostenposten en nauwlettend het beschikbare krediet in ogenschouw te houden, zal dit 
ook tot het eind van het project zo moeten blijven.  

 

 
* Aangeven wat van toepassing is. 
 

Toelichting (indien nodig): 
 
 

 


